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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökéne k

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést
kívánok intézni a Vidékfejlesztési Minisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Miért jár élen Miniszter úr a vásárlók megtévesztésében?''

címmel .

A benyújtott kérdésemrea választ írásban várom;

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön március 10-én a SIRHA Budapest szakkiállítás megnyitóján nem kevesebbet állított, mint hogy „érezhet ően,
70-ről 75 százalékra nőtt a Magyarországon előállított élelmiszerek fogyasztása” .

ön nagyon jól tudja azt, amit a média által megtévesztett átlagember nem : mi a különbség a „magyar” és a
„Magyarországon előállított” élelmiszer között. ön azt is nagyon jól tudja, hogy magyar élelmiszer legfeljebb a

piaci őstermelő kofáknál – vagy már náluk sem – kapható . ön nagyon jól tudja, hogy a „magyar” élelmiszer az ,
amely hazai alapanyagból, száz százalékig magyar tulajdonú cégben, kizárólag magyar munkaerő által készül, és
amelyet magyar kereskedő hoz forgalomba. A „Magyarországon el őállított” azonban lehet szlovák alapanyagból
francia tulajdonú vállalatnál román munkaerővel készített tennék is, amelyet a Tesco árul . Vagy lehet akár

Hollandiában, kínai import alapanyagból előállított, élelmiszernek látszó tárgy, amely csak annyiban magyar ,
hogy ékes anyanyelvünkön van nyomtatva a csomagolása, esetleg magyarul hangzó cégnév szerepel rajta . A
magyar élelmiszeripart rég elprivatizálták idegenek, akik jó esetben magyar munkaer őt foglalkoztatnak éhbérért .

Ezzel ősszefűggésben a következőket kérdezem Tisztelt Miniszter Úrtól :

I. Mikor fogja a kormány nyilvánosan elismerni, hogy a magyar élelmiszeripar dönt ően még mindig
külföldi vállalatok kezében van ?

II. Mikor fogja a kormány elérni, hogy magyar boltok árusítsák az élelmiszert, ami a kávé, a tea, a kakaó, a z
egzotikus fűszerek és a déligyümölcs kivételével valóban magyar?

Várom mindenre kiterjedő válaszát!

Budapest, 2014. március 20 .

Szilágyi György
Jobbik
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